



申請領養警犬
Application for Adoption of Police Dog

姓名 Name : Mr. Miss Ms. (Name in English)
 先生 小姐 女士 (中文姓名)

電話 Tel. No : (1) (2) 傳真 Fax No :

電郵 E-mail :

地址 Address :

(請附上住址證明文件副本，例如電費單 *Please attach a copy of address proof, eg. electricity bill*)

如有意領養自衛性強或已知疾病之警犬，警犬隊會作出優先處理。

If you intend to adopt a police dog with strong self-defense or known illness, Police Dog Unit will give priority process.

本人希望領養警犬 : * 瑪蓮萊 德國牧羊犬 拉布拉多 史賓格獵犬
I wish to adopt Police Dog : * Malinois German Shepherd Labrador Springer Spaniel

性別 : * 男 女 任何性別
Gender : * Male Female Any Gender

年齡 : # 三歲至七歲 八歲或以上
Age : # 3 years to 7 years 8 years or above

領養優先處理犬隻 : # 自衛性強 已知疾病
Adopt priority police dog : # Strong self-defense Known illness

*請選擇一項 Choose on item

#請選擇適用者 Choose if appropriate

本人明白及同意警犬隊可聯絡本人、進行家訪及拍照，以決定本人是否適合領養警犬。本人亦明白警犬隊於家訪後會以書面通知本人是否接納或拒絕是次申請領養警犬事宜。

I understand and agree that Police Dog Unit may **contact** me, **visit** my residence and to **take photos** to decide whether it is suitable for police dog adoption. I also understand that Police Dog Unit will reply to me in letter whether my application for Police Adoption is being accepted or not.

簽名
Signature

Please use Adobe
Acrobat Reader DC
for the signature

日期
Date (YYYY-MM-DD)

請將表格寄回：警犬隊總部新界上水沙嶺缸瓦甫路二八八路段或電郵至:pdu-hq-office@police.gov.hk
或傳真至: 2672 0273 如有任何查詢，歡迎致電本校電話: 3661 4991 或電郵至 :pdu-hq-office@police.gov.hk
Please mail this form to **Police Dog Unit Headquarters, Lot No. 288, Kong Nga Po Road, Sha Ling, New Territories** or
email to : **pdu-hq-office@police.gov.hk** or Fax to: **2672 0273**. If you require any further information, please feel free to contact us at
3661 4991 or email to : **pdu-hq-office@police.gov.hk**

As the list of application is long, please also consider adopting dogs from other sources, e.g.

Society for the Prevention of Cruelty to Animals (HK).

由於申請領養者眾，請考慮向其他機構例如香港愛護動物協會領養犬隻。

個人資料的說明 NOTES ABOUT PERSONAL DATA

I/We understand and accept that the information given in this Form will be used by the Hong Kong Police Dog Unit and authorized persons to process my application in respect of Police Dog adoption.

本人/我們明白並同意香港警察警犬隊及其授權的人仕及單位，有權使用以上提供的資料，作為進行本人申請領養警犬用途。